
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 5 2025 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset 

Dato: 
Tid: 

5. mai 2025 
19:00 – 21:30 

Tilstede: 
 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Oskar Andreas Kleven, Anne Grete Kaasa, Rune Nilsen, Gabrielle 
Drageseth 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Øyvind Rossvoll, Idrettsrådgiver 
Sissel Gransæther, fagsjef idrett og friluftsliv. Sak 49, 50 og litt 48 

Neste styremøte 5. juni 

 
 

Saksnr  Ansvar 

44/2025  Beslutningssak  

Godkjenne referatet fra styremøte 10. april 2025  
 
Vedtak: 
Referat etter styremøte 10. april 2025 er godkjent. 
 

 

45/2025  Beslutningssak  

Godkjenne resultatregnskap 2024  
 
Regnskap er tidligere godkjent, ref. sak 33/2025 i møte 10. april, men da styret 
ønsket at rapporten skulle omarbeides noe ble den på nytt fremlagt til 
godkjenning. 

 
Vedtak: 
Styre godkjenner resultatregnskap i den form som fremlagt. Dokumentet sendes 
ut til elektronisk signering. 
  

 

46/2025  Beslutningssak  

Godkjenne årsberetning 2024  
 
Årsberetningen ble gjennomgått og særlig ble kapittel 5 med styrets økonomiske 
beretning behandlet. 

 
Vedtak: 
Styret godkjenner årsberetning 2024 med de endringer som fremkom i møtet. 
  

 

47/2025  Diskusjonssak  

Årsmøte 2025  
 
Plan for gjennomføring av årsmøtet inkludert seminar i forkant av årsmøtet ble 
gjennomgått. 

 

 



Forslag til fordeling av LAM ble behandlet med forslag om en endring. Etter 
diskusjon landet styret på å ikke endre fordelingsnøkkelen, og det vedtatte 
forslaget opprettholdes (se protokoll for sak 25/2025 – styremøte 19. mars). 
 

48/2025  Diskusjonssak  

Kommunens kuttliste  
  
Det er mottatt svar fra kommunen på innsendte spørsmål. Dessverre er svarene 
ikke til hjelp for videre vurdering. 
 
Idrettsrådet og idrettslag var invitert til et frivillig møte med OIK 30/4. Fra 
idretten deltok 10 klubber i tillegg til 3 fra idrettsrådet. Alle fikk fremlegge sine 
tanker om det foreslåtte, - det var enighet om at det er vanskelig å vurdere 
konkrete forslag uten et bedre grunnlag og spesielt rundt de økonomiske 
føringene. Politikerne ønsker at idretten er proaktiv. 
Et notat fra møtet er utformet og lagt tilgjengelig for styret i Teams. 
 
Idrettsrådet og idretten er villige til å bistå med å skape nødvendige 
innsparinger. Vi har fremholdt at hvis det skal diskuteres løsninger, må idretten 
være med fra dag 0. 
Det blir formidlet til OIK at idretten vil diskutere alt som ikke reduserer 
aktiviteten eller påfører ekstra kostnader. 
 
Saken blir satt opp til diskusjon i et eget seminar før årsmøtet 15. mai. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

49/2025  Beslutningssak  

Strømming av kamper i kommunens haller og anlegg  
 
Kommunedirektøren skal fremme sak til OIK rundt strømming av kamper i 
kommunens haller og anlegg. Idrettsrådet har fått saken til uttalelse. 
 
Det ble gitt innspill til noen tekstjusteringer i forhold til ansvaret for klubbene. 
Saken sees også i sammenheng med søknad om å få henge opp kamera på 
uteanleggene. 

 
Vedtak: 
Idrettsrådet støtter saksfremlegget fra kommunedirektøren med de justeringer 
som fremkom i møtet. 
  

 

50/2025  Beslutningssak  

Bestemmelser for reklame, bruk av kiosk og vurdering rundt installering 
av vendigsautomater  
 
Kommunedirektøren skal fremme sak til OIK rundt bestemmelse for reklame, 
bruk av kiosk og vurdering rundt installering av vendingsautomater. Idrettsrådet 
har fått saken til uttalelse. 
 
Idrettsrådet ga noen innspill til utkastet til saksfremlegg. Idrettsrådet er mer 
positive til vendingsautomater enn kommunedirektøren. Det ble foreslått å åpne 
for et prøve-prosjekt dersom det kommer inn søknader. 

 
Vedtak: 
Idrettsrådet støtter saken slik den er fremsatt, med de justeringer som fremkom 
i møtet. 

 



51/2025  Beslutningssak  

Høring Drømtorp Ballklubb  
  
Styret gjennomgikk saksopplysninger og gjorde vurderinger om behov for ny 
fotballklubb. På samme måte som en tidligere søknad om å etablere fotballklubb 
er avvist, støtter idrettsrådet heller ikke denne søknaden om opptak. 
Svar sendes idrettskretsen iht. gitte frister. 
 
Vedtak: 
Idrettsrådet støtter ikke opptak av Drømtorp Ballklubb 
 

 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

52/2025  Diskusjonssak / Beslutningssak  

Gjenopptak Berserk K-1 Kickboxingklubb  
  
Styret gjennomgikk saksopplysningene og gjorde vurdering rundt om et 
gjenopptak har noen betydning for øvrig idrett/kampsport i kommunen. Da 
klubben har eksistert og hatt aktivitet uten avbrudd, er dette ikke å betegne som 
et nytt tilbud i kommunen. 
Svar sendes idrettskretsen iht. gitte frister. 
 
Vedtak: 
Idrettsrådet støtter gjenopptak av Berserk K-1 Kickboxingklubb 
 

 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

 Eventuelt 
- OIK møte 7. mai. Retningsvalg bærekraftig økonomi. Og 

Garderobeløsning Sofiemyr. Nina og Lisbeth deltar 
- Avtale med kommunen «laget rundt barnet». Avtalen ble gjennomgått 

og godkjent i møtet, og sendes til Nina for signering. 
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste 


